
 

Valoració dels resultats de les passades eleccions 
autonòmiques per part de la CUP de Montblanc  
 
Com a Assemblea de la Candidatura d’Unitat Popular de Montblanc volem agrair les 
420 persones de la Conca que van dipositar la seva confiança en votar la CUP-AE a les 
passades eleccions autonòmiques. I volem agrair especialment a aquells que no només 
van dipositar el vot, sinó que sense ser militants de la nostra organització política van 
participar activament amb la campanya, encartellant, penjant pancartes, fent actes amb 
nosaltres, fent parlaments, fent difusió dels actes, etc. Estem molt agraïdes del vostre 
suport, sou el millor que tenim.    
 
Tot i que tenim una assemblea a Montblanc, som la única CUP de la comarca i encara fa 
relativament poc temps que vam néixer, tant sols un any i mig d’implementació a 
Montblanc i sense representació a l’ajuntament. Som conscients de la gran 
desconeixença dels electors i sobretot en una comarca com la nostra on no hi ha tradició 
de l’Esquerra Independentista. És per això que des de que vam crear l’assemblea, hem 
intentat fer entendre quines son les nostres postures i quins els nostres objectius de 
forma clara i sense ambigüitats.  
 
Ens alegrem especialment dels resultats de Barberà i Vilaverd, perquè son pobles on 
vam fer actes de presentació i han respost. A Barberà 39 vots que suposa un 16,38% i 
tercera força per davant del PSC. A Vilaverd amb 18 vots que suposa un 6,27% i tercera 
força. També estem gratament sorpresos del resultat de Blancafort on vam obtenir un 
molt bon resultat, 17 vots que suposa un 6,82% i tercera força. A Solivella vam obtenir 
23 vots que suposa un 5,56% i quarta força. A Conesa un 10,34% i tercera força. I a 
Montblanc, poble en el qual tenim l’assemblea, 114 vots que suposa un 3,84%. 
 
A nivell de la demarcació de Tarragona, la CUP-AE no va poder obtindre suficients 
vots com per aconseguir representació. Ciutats com Salou, Vila-Seca i altres pobles 
costaners, molt poblades i on la CUP ha tret un resultat ridícul ha dificultat arribar als 
3000 vots que ens mancaven, és en aquestes ciutats on el PP i C’s han tret els millors 
resultats de la circumscripció. A les Terres de l’Ebre, on no hi ha cap CUP organitzada, 
es presentava com tota una incògnita. Els moviments socials i l'EI ebrenca van posar el 
seu capital polític per primera vegada al joc electoral en unes autonòmiques i no en unes 
municipals. L'aposta sembla haver reeixit, ja que en les quatre comarques la formació es 
situa per damunt del 3%. I per últim cal destacar el cas de la comarca del Priorat, amb 
excel·lents resultats ja que va ser la comarca amb més percentatge de vot a la CUP-AE, 
va obtindre un 8.7% i a La Vilella Alta ha estat primera força amb un 34.48% dels vots.  

A nivell del Principat els resultats van ser de 126.219 vots obtenint tres diputats per 
Barcelona. Tot i no aconseguir formar grup propi a l’hemicicle, formarem part en 
solitari del grup mixt cosa que ens permetrà actuar com a grup propi. Des de la CUP-AE 
valorem molt positius els resultats tenint en compte que l’escenari no ens ha estat molt 
favorable, context de participació rècord i amb un dels millors resultats de la història 
d'ERC. La tendència del vot “útil” cap a ERC ha estat una fuga de vots amb 
intencionalitat independentista que ens ha perjudicat.  



Ara serem al Parlament i el repte que se’ns presenta és molt gran. Les nostres prioritats 
al Parlament és la celebració un referèndum per la independència, així com garantir que 
es prevegin els mecanismes per incloure tots els territoris dels Països Catalans en el 
procés. Les altres propostes inicials son l’aturada immediata de tots els desnonaments, 
la denúncia del deute il·legítim i l’aturada de les retallades. La CUP-AE no estarem sols 
al Parlament, sinó que també estarem al carrer, espai de lluita per excel·lència, 
traslladant el sentit de la nostra existència en una alternativa construïda en altres espais -
ajuntaments, casals, sindicats, cooperativisme-. Per això, nosaltres com a 
montblanquines que militem a les CUP ens proposem canviar la manera de fer política 
del nostre ajuntament. El nostre objectiu és construir alternatives, empoderar la 
ciutadania de les decisions que ens afecten col·lectivament i una gestió molt més 
transparent de l’activitat del consistori del que és ara, allò que nosaltres anomenem 
radicalitat democràtica. Amb aquest any i mig d’activitat hem pogut constatar, el que ja 
sabíem, que tenim molta feina per fer a Montblanc i que han de canviar moltes coses. 
Som joves i tenim l’empemta de treballar per aquest projecte. Portem un any i mig, i 
sense estar a l’ajuntament, amb la manca d’informació que això suposa, no hem parat. A 
Montblanc i al Parlament: seguim, seguirem! 
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